
Protokół Nr XLVI/17

z XLVI sesji Rady Miasta Piły, która odbyła się w dniu 19 grudnia 2017 r.

w Miejskiej Sali Koncertowej

(czas trwania godz.:12:00 – 18:05)

Ad 1.

Sprawy regulaminowe.

Obrady XLVI sesji Rady Miasta Piły otworzył  Rafał Zdzierela, przewodniczący Rady Miasta

Piły.

Przewodniczący stwierdził,  że na sali jest  quorum - obecnych było 21 radnych (nieobecni byli

radni: Wiesława Sztaba i Piotr Smagur)  - pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał

oraz powitał  przybyłych radnych i zaproszonych gości – listy obecności stanowią załączniki do

protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta Piły powiedział, że w nawiązaniu do pism Prezydenta Miasta Piły

z 14 grudnia 2017 r. oraz 18 grudnia 2017 r. prosi o dodanie do porządku obrad projektów uchwał:

• w  pkt.  7.  -  projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  ustalenia  wykazu

niezrealizowanych kwot wydatków zamieszczonych w budżecie Miasta Piły na 2017 rok,

które nie wygasają z upływem roku budżetowego - druk nr 869,

• w pkt. 9. - projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wniesienia skargi na zarządzenie

zastępcze Wojewody Wielkopolskiego - druk nr 866,

• w  pkt.  21.  -  projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  nadania  nazwy  drodze

wewnętrznej - druk nr 870,

• w pkt. 22. - projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przystąpienia do sporządzenia

zmiany Gminnego programu rewitalizacji dla miasta Piły - druk nr 861,

• w pkt. 23. - projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie odwołania przedstawiciela Gminy

Miejskiej  Piła  w  Zgromadzeniu  Związku  Międzygminnego  "Pilski  Region  Gospodarki

Odpadami Komunalnymi" - druk nr 862,

• w pkt. 24. - projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie powołania przedstawiciela Gminy

Miejskiej  Piła  w  Zgromadzeniu  Związku  Międzygminnego  "Pilski  Region  Gospodarki

Odpadami Komunalnymi" - druk nr 863.

Przewodniczący  powiedział,  że  radni  otrzymali  drogą  elektroniczną  15  grudnia  br.  uchwały

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie  opinii  o projekcie uchwały w sprawie

wieloletniej  prognozy finansowej Miasta  Piły  -  druk nr  865 oraz  w sprawie  opinii  o  projekcie



uchwały budżetowej Miasta Piły na 2018 rok - druk nr 864. Także drogą elektroniczną otrzymali

radni autopoprawkę do projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały budżetowej

na  2017 rok -  druk nr  867 i  autopoprawkę do projektu  uchwały  Rady Miasta  Piły  w sprawie

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Piły na lata 2018 - 2029 oraz do projektu uchwały Rady

Miasta Piły w sprawie uchwały budżetowej na 2018 r. - druk nr 868.

Przewodniczący Rady Miasta Piły zapytał, czy są inne propozycje do porządku obrad. W związku

z  brakiem  głosów,  Przewodniczący  przeprowadził  głosowania  wprowadzające  przedstawione

punkty do porządku obrad XLVI sesji Rady Miasta Piły.

Głosowanie ws. wprowadzenia punktu 7.:

Radni zagłosowali za wprowadzeniem powyższego punktu jednomyślnie – 20 głosami „za”.

Głosowanie ws. wprowadzenia punktu 9.:

Radni  zagłosowali  za  wprowadzeniem powyższego  punktu  19  głosami  „za”,  przy  1  głosie

„wstrzymującym się”.

Głosowanie ws. wprowadzenia punktu 21.:

Radni zagłosowali za wprowadzeniem powyższego punktu jednomyślnie – 20 głosami „za”.

Głosowanie ws. wprowadzenia punktu 22.:

Radni zagłosowali za wprowadzeniem powyższego punktu jednomyślnie – 19 głosami „za”.

Głosowanie ws. wprowadzenia punktu 23.:

Radni zagłosowali za wprowadzeniem powyższego punktu jednomyślnie – 19 głosami „za”.

Głosowanie ws. wprowadzenia punktu 24.:

Radni zagłosowali za wprowadzeniem powyższego punktu jednomyślnie – 20 głosami „za”.

Porządek obrad:
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1. Sprawy regulaminowe.

2. Wręczenie statuetek z okazji jubileuszu działalności firm.

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach pomiędzy XLIV

a XLVI sesją Rady Miasta Piły - druk nr 847.

4. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Piły z prac Prezydenta Miasta Piły w okresie międzysesyjnym,

zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły - druk nr 845.

5. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Piły na

lata 2018 - 2029 - druk nr 842. Autopoprawka - druk nr 868. Opinia RIO - druk nr 865.

6. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie uchwały budżetowej na 2018 r. - druk nr 843.

Autopoprawka - druk nr 868. Opinia RIO - druk nr 864.

7.  Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wykazu  niezrealizowanych  kwot  wydatków

zamieszczonych  w  budżecie  Miasta  Piły  na  2017  rok,  które  nie  wygasają  z  upływem  roku

budżetowego - druk nr 869.

8. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok - druk nr

854. Autopoprawka - druk nr 867.

9.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wniesienia  skargi  na  zarządzenie  zastępcze

Wojewody Wielkopolskiego - druk nr 866.

10. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie planu pracy Rady Miasta Piły na 2018 rok - druk

nr 849.

11. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej

Rady Miasta Piły na 2018 rok - druk nr 850.

12.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  Gminnego  Programu  Profilaktyki

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Pile na rok 2018 - druk nr 852.

13.  Projekt  uchwały Rady Miasta  Piły  w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie  w roku 2018

pomocy finansowej dla samorządu Województwa Wielkopolskiego na zadanie w zakresie obsługi

bibliotecznej - druk nr 844.

14. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy rzeczowej

przez Gminę Piła na rzecz Samorządu Województwa Wielkopolskiego w 2018 r. - druk nr 851.

15. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIV/406/05 Rady Miasta

Piły z dnia 31 maja 2005 r. w sprawie wysokości opłat za usługi przewozowe świadczone przez

Miejski Zakład Komunikacji Spółkę z ograniczoną odpowiedzialnością w Pile - druk nr 855.

16.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie

nieruchomości oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów - druk nr 856.

17. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie nieruchomości

oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów - druk nr 857.
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18. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku

przetargowego trybu zawarcia umów najmu - druk nr 858.

19. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu

nieruchomości zabudowanej garażem, położonej przy ul. Kaczorskiej w Pile - druk nr 859.

20. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do zasobu Gminy

Piła prawa użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowej - druk nr 860.

21. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej - druk nr 870.

22. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Gminnego

programu rewitalizacji dla miasta Piły - druk nr 861.

23. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie odwołania przedstawiciela Gminy Miejskiej Piła

w Zgromadzeniu Związku Międzygminnego "Pilski Region Gospodarki Odpadami Komunalnymi"

- druk nr 862.

24. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie powołania przedstawiciela Gminy Miejskiej Piła

w Zgromadzeniu Związku Międzygminnego "Pilski Region Gospodarki Odpadami Komunalnymi"

- druk nr 863.

25. Przedłożenie planów pracy stałych Komisji Rady Miasta Piły na 2018 rok.   

26. Informacja w sprawie interpelacji i zapytań - druk nr 848.

27. Wolne głosy, wnioski i informacje.

28.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  działalność  dyrektora

Publicznego Przedszkola Nr xx xxx xxx xxxx xxxxx xx* 64-920 Piła - druk nr 853.

29. Zamknięcie obrad.

Przewodniczący  Rady  Miasta  Piły powiedział,  że  około  godz.  14.00  przewiduje  przerwę,

w trakcie której będzie czas na złożenie życzeń świąteczno – noworocznych.

Przewodniczący Rady Miasta Piły poprosił Pawła Jarczaka, wiceprzewodniczącego Rady Miasta

Piły o odczytanie informacji w sprawie protokołów z XLIV i XLV sesji Rady Miasta Piły.

Wiceprzewodniczący Paweł Jarczak odczytał informację w sprawie protokołu z XLIV sesji Rady

Miasta Piły i postawił wniosek o przyjęcie protokołu z XLIV sesji bez odczytania.

Głosowanie:

Radni przyjęli wniosek jednogłośnie - 20 głosami „za”.
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Wiceprzewodniczący Paweł Jarczak odczytał informację w sprawie protokołu z XLV sesji Rady

Miasta Piły i postawił wniosek o przyjęcie protokołu z XLV sesji bez odczytania.

Głosowanie:

Radni przyjęli wniosek jednogłośnie - 20 głosami „za”.

Ad 2.

Wręczenie statuetek z okazji jubileuszu działalności firm.

Rafał Zdzierela, przewodniczący Rady Miasta Piły poprosił Grzegorza Marciniaka, prezesa Izby

Gospodarczej Północnej Wielkopolski o przedstawienie obchodzących jubileusz firm.

Grzegorz Marciniak, prezes Izby Gospodarczej Północnej Wielkopolski przedstawił jubilatów:

• Miejski Zakład Komunikacji w Pile Sp. z o.o. - 60-lecie działalności,

• Altvater Piła Sp. z o.o. - 20-lecie działalności,

• Enea Serwis,

• Centrum Obsługi Samochodów „Makulski”,

• Saf-Holland Poland Sp. z o.o. - 20-lecie działalności.

Przewodniczący Rady Miasta Piły poprosił na scenę przedstawicieli firm oraz Prezydenta Miasta

Piły.

Nastąpiło wręczenie statuetek i gratulacji.

Przedstawiciele  firm,  które  otrzymały  statuetki  podziękowali  za  wyróżnienie  i  docenienie

reprezentowanych przez nich firm.

Przewodniczący Rady Miasta Piły powiedział, że o udzielenie głosu prosiła  Elżbieta Stoińska,

prezes Stowarzyszenia Pilski Klub "Amazonek".

Elżbieta Stoińska, prezes Stowarzyszenia Pilski Klub "Amazonek" powiedziała, że napięty łuk

symbolizuje mityczne Amazonki. „Strzała srebrnego łuku nie jest zakończona grotem, który zabija

lub rani, lecz sercem, które niesie miłość, dobro i wsparcie. Srebrne i bursztynowe łuki wręczane są

wyjątkowym przyjaciołom Stowarzyszenia” - dodała Elżbieta Stoińska i wyjaśniła, że dziś chce,
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w imieniu Stowarzyszenia,  wręczyć to wyróżnienie Piotrowi Głowskiemu, prezydentowi Miasta

Piły.

Prezydent Piotr Głowski podziękował za wyróżnienie.

Ad 3.

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach pomiędzy XLIV

a XLVI sesją Rady Miasta Piły.

Nie było zgłoszeń w tym punkcie porządku obrad.

Ad 4.

Sprawozdanie Prezydenta Miasta Piły z prac Prezydenta Miasta Piły w okresie międzysesyjnym,

zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły - druk nr 845.

Radny Paweł Dahlke zapytał o następujące punkty sprawozdania: 6. i 90.

Prezydent powiedział, że apeluje do radnych powiatowych, aby zwrócili uwagę na dwie pozycje,

których w tej  chwili  nie  ma w budżecie,  a  budżet  będzie  uchwalany niedługo.  Chodzi  o  most

Bolesława Krzywoustego – to jest  odcinek powiatowy. Prezydent powiedział,  że warto zwrócić

uwagę na ten most i remont, którego on wymaga, żeby potem nie było zaskoczenia, że trzeba go

będzie zamknąć. Kolejną kwestią jest budowa hali sportowej przy ul. Wincentego Pola. Zgodnie

z projektem budżetu z roku 2014 – dodał Prezydent - ta hala miała być otwierana w roku 2017.

Piotr Głowski, prezydent Miasta Piły powiedział m.in. że:

• odnosząc  się  do  punktu  6.  i  spotkania  z  doktorem  Pawłem  Wiszniewskim,  Prezydent

powiedział,  że  w  tej  chwili  trwa  postępowanie  w  sprawie  wyłonienia  ostatecznej  listy,

wskazującej  projekty,  które będą mogły otrzymać dofinansowanie  unijne  poprzez Urząd

Marszałkowski  w  Poznaniu.  Nasz  wniosek  jest  przez  nas  bardzo  mocno  wspierany.

Prezydent powiedział, że jest przekonany, że uda się nam sfinalizować te wszystkie starania

w  grudniu.  Oprócz  tego  Prezydent  ma  nieformalną  zapowiedź,  że  jeżeli  by  były

jakiekolwiek  kłopoty,  to  znajdzie  się  jeszcze  inne  rozwiązanie  i  Pan  Marszałek

Województwa rozumie doskonale ważność dla nas tego projektu.
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• odnośnie do punktu 90.  -  spotkania z właścicielami działki  przy budowanej  obecnie ul.

Konopnickiej  –  prezydent  Głowski  powiedział,  że  Państwo  K.,  którzy  są  właścicielami

działek  przylegających  do  tego  terenu,  zgodnie  z  wcześniejszymi  ustaleniami,  dołożyli

około  300  tys.  zł  do  przebudowy  tej  ulicy,  a  poza  tym  krystalizują  się  ich  plany

inwestycyjne połączone z dwiema dużymi, globalnymi markami, które chcą wejść na pilski

rynek.

Rafał  Zdzierela,  przewodniczący  Rady  Miasta  Piły zapytał  Prezydenta,  czy  w  tych  dwóch

kwestiach, o których wspomniał Prezydent – budowa hali i remont mostu – Prezydent ma zamiar

skierować pismo do Starostwa Powiatowego.

Prezydent Piotr Głowski powiedział, że formalna droga do Zarządu także jest realizowana.

Ad 5.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Piły na lata

2018 - 2029. Autopoprawka. Opinia RIO.

Prezydent Piotr Głowski powiedział, że chce podkreślić, iż to jest największy budżet w historii

Miasta i że jest to budżet odpowiadający na postulaty mieszkańców.

Projekt uchwały przedstawiła Ewelina Ślugajska, skarbnik Gminy Piła.

Skarbnik przedstawiła  na  początku  uchwałę  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Poznaniu,

w  sprawie  opinii  o  projekcie  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej Miasta Piły na lata 2018 - 2029 . Regionalna Izby Obrachunkowa w Poznaniu przesłała

też uchwałę w sprawie opinii o projekcie uchwały Rady Miasta Piły w sprawie uchwały budżetowej

na 2018 r. Obydwie opinie są pozytywne. Opinie RIO stanowią załączniki do protokołu.

Skarbnik poinformowała też, że radni otrzymali autopoprawkę, a dotyczy ona zmiany publikatora

ustawy o samorządzie gminnym. W przypadku projektu uchwały dotyczącej uchwały budżetowej

na rok 2018 autopoprawka dotyczy także publikatora oraz,  zgodnie z informacją i  wskazaniem

zapisanymi  w  uzasadnieniu  do  opinii  RIO  o  projekcie  uchwały  budżetowej  na  rok  2018,

doprecyzowany  został  zapis  paragrafu  8,  który  do  tej  pory  mówił  o  tym,  że  ustala  się  plan

dochodów i wydatków z tytułów opłat i kar, o których mowa w art. 402, ust. 4 do 6 ustawy prawo

ochrony środowiska w kwocie 446 870 złotych, które przeznacza się w tej samej wysokości na
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realizację zadań z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej – teraz dopisujemy: „określonej

w  artykule  403  w  związku  z  artykułem  400a  ustawy  tj”  -  i  wymieniamy  zgodnie  z  sugestią

(zmieniła  się  interpretacja)  poszczególne  rozdziały,  które finansujemy w ramach tego dochodu.

Skarbnik  poprosiła  też  o  sprostowanie  pomyłki  pisarskiej  w  podsumowaniu  działu  853.

W załączniku nr 7,  w związku z nadzwyczajną sesją,  która odbyła się 9 listopada,  zmieniającą

wartość projektu fotowoltaicznego, musimy skorygować tę wartość o wprowadzoną ustnie na tej

sesji autopoprawkę – to jest kwota ponad tysiąc złotych. Wyodrębnia się dodatkowy podział dotacji

na dotacje podmiotowe i celowe związane z realizacją zadań jednostki samorządu terytorialnego

w załączniku nr 9 – to również dodatkowa informacja, którą RIO zapisała w opinii o projekcie

uchwały budżetowej.

Przewodniczący Rady Miasta Piły podziękował Skarbnik za sprawne i zwięzłe przedstawienie

tematu.

Małgorzata  Karwacka,  wiceprzewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta

poinformowała, że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały oraz projekt uchwały Rady Miasta

Piły w sprawie uchwały budżetowej na 2018 r. pozytywnie.

Radny Marek Toboła powiedział, że chciałby się podzielić kilkoma spostrzeżeniami, które radny

ma  po  zapoznaniu  się  z  materiałem  przedstawionym  przez  Skarbnik  na  posiedzeniu  Komisji

Budżetu i Rozwoju Miasta oraz na dzisiejszej sesji. Radny Toboła powiedział, że podkreślić należy,

że  to  jest  bardzo  zrównoważony budżet.  Mamy,  z  jednej  strony,  bardzo  stabilne  podatki,  przy

wzroście stałych wydatków Miasta, pozyskiwanie środków zewnętrznych, a równocześnie mamy

wysokie wydatki inwestycyjne z pozyskanych środków zewnętrznych – ponad 50 milionów złotych

i dodatkowe pieniądze Miasta – blisko 20 milionów złotych na oświatę. Zrównoważony rozwój, to

też kwestie związane z zadłużeniem. W mediach społecznościowych – powiedział  radny Marek

Toboła – toczą się różne dyskusje, ale dyskutujący mylą często pojęcia. Radny wyjaśnił, że trzeba

zwrócić uwagę na co wpływa indywidualny wskaźnik zadłużenia i jakie powoduje implikacje dla

budżetu,  a  czym  w  ogóle  jest  wskaźnik  zadłużenia.  Radny  powiedział,  że  ogólny  wskaźnik

zadłużenia mamy na poziomie 32%, podczas gdy lektura zadłużenia gmin w Polsce pokazuje, że

gminy  mają  grubo  ponad  50%  zadłużenia.  W naszym  przypadku  wynika  to  z  bardzo  mądrej

i  przemyślanej  polityki  budżetowej  i  polityki  fiskalnej.  Można  się  spodziewać  w  przyszłości,

w kontekście roku 2019, że w związku z tym, iż będzie to przedostatni rok perspektywy unijnej,

w związku  z  niewystarczającym zaawansowaniem środków unijnych  mogą  nastąpić  przepływy

pomiędzy regionalnymi programami operacyjnymi pomiędzy województwami. Posiadanie, w tym

zakresie,  zdolności  zaciągnięcia  dodatkowych  kredytów  może  stworzyć  realną  szansę  na
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uruchomienie kolejnych inwestycji. Podkreślić trzeba, że w ostatnim roku tej kadencji Rady Miasta

będziemy  finalizować  największe  przedsięwzięcia  inwestycyjne,  które  były  wpisane  w  nasz

program wyborczy – dodał radny Toboła. Radny powiedział, że mówiąc o rozwoju miasta myślimy

też o poziomie zamożności mieszkańców. Jednym ze wskaźników jest wzrost dochodów z podatku

PIT – to w naszym przypadku wzrost rok do roku o około około 5 punktów procentowych. Radny

dodał, że budżet będzie wymagał dużego wysiłku ze strony pracowników Urzędu Miasta, bo nie

jest  łatwo  obsłużyć  przy  pomocy  ograniczonych  zasobów  tak  tak  duże  wartościowo  i  często

skomplikowane inwestycje.

Radny Lucjan Szutkowski powiedział, że przygotowanie tego budżetu na pewno było trudne, bo

już w tym roku nasz budżet był mocno rozbudowany – o czym świadczyły liczne zmiany – i duży

nacisk kładziony był na inwestycje. Okazuje się, że nasze plany na przyszły rok są jeszcze dalej

idące  –  i  to  jest  dobra  wiadomość.  Trzeba  podkreślić,  że  działamy  w  sposób  przemyślany,

zamierzony i konsekwentny. Gdyby znaleźli się krytycy mówiący, że Miasto jest mocno zadłużone,

to trzeba powiedzieć, że z uzyskanych także dzisiaj informacji wynika, że kwota niespełna 31%

dochodów  budżetowych  absolutnie  nie  przeraża,  tym  bardziej,  że  daleko  nam  do  progów

ostrożnościowych  i  pułapów,  które  osiągnęły  porównywalne  miasta  w  Wielkopolsce.  To  jest

optymistyczna  dla  nas  informacja,  z  której  wynika,  że  jesteśmy  gotowi  do  ubiegania  się

o dodatkowe środki.

Radny Zbigniew Pyziak powiedział, że jest jednym z niewielu radnych, którzy mają okazję po raz

kolejny głosować w sprawie przyjęcia budżetu, wyborczego budżetu. Radny powiedział, że już na

posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych zwracał uwagę na pewne kwestie. Chodzi m.in. o dochody

majątkowe. Na stronie 86 jest napisane, że te dochody będą uwzględniały przede wszystkim środki

pochodzące  z  dofinansowania,  ale  na  stronie  87  znajduje  się  informacja,  że  przewidywane

wykonanie dochodów z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności w roku 2017 kształtuje się na

niższym poziomie niż w roku 2016. Na listopadowej sesji, przy zmianie budżetu, zapisaliśmy, że

dochody majątkowe ze sprzedaży nieruchomości  będą na wysokości  ponad 15 milionów. Teraz

zakładamy, że całkowite dochody majątkowe będą czterokrotnie wyższe. 40 milionów to środki

zewnętrzne – jeżeli je dostaniemy – dodał radny Pyziak. Skarbnik mówiła o tym, że na kilka zadań

mamy podpisane umowy, ale w przypadku kilku innych liczymy na dofinansowanie. Radny Pyziak

powiedział, że analizował kwestię dochodów majątkowych ze sprzedaży nieruchomości za cały ten

rok.  Kiedy radny przeglądał  na  stronie  BIP Urzędu Miasta  Piły  wyniki  przetargów,  to  zwrócił

uwagę na to, że w przypadku wielu przetargów ich wynik był negatywny. Te same nieruchomości

są zapisane do sprzedaży na kolejny rok budżetowy. Radny zapytał, co będzie jeśli nie uda się ich

sprzedać. Radny powiedział, że bardzo go martwi wysokość zadłużenia. Radny Zbigniew Pyziak
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powiedział, że w tym budżecie cieszy go tylko jedna rzecz – po wielu latach batalii o tę sprawę

zapisano przygotowanie dokumentacji rewitalizacji zabytkowego budynku szkoły podstawowej nr

1 w Pile.

Radny Paweł Jarczak powiedział, że trudno nie cieszyć się z budżetu, w którym mamy ponad 50

milionów  wydatków  inwestycyjnych.  Radny  powiedział,  że  przez  ostatnie  lata  konsekwentnie

inwestowaliśmy w centrum Miasta  –  m.in  w  ul.  Bydgoską.  W pewnym momencie  ten  proces

inwestycyjny  został  przerwany  z  powodu  tego,  że  nie  przyznano  nam środków zewnętrznych.

Radny Jarczak zapytał, czy mamy szansę na dokończenie tej tak ważnej inwestycji.

Ewelina Ślugajska, skarbnik Gminy Piła powiedziała, że chce sprostować dwie kwestie. Pewnie

przez pomyłkę w wypowiedzi radnego Pyziaka pojawiło się stwierdzenie: „jeżeli się uda pozyskać

środki finansowe”. Skarbnik powiedziała, że zapisane w budżecie kwoty są wartościami pewnymi

i wszystkie umowy, które zostały zawarte zostały określone w tej pozycji. Miasto nie wprowadza

dochodów majątkowych z dotacji jeśli nie ma podpisanych umów. Ustawa o finansach publicznych

jasno określa w jaki sposób należy planować dochody. Skarbnik dodała, że w trakcie omawiania

materiału prezentowała na slajdach też te dotacje, które są możliwe do pozyskania w przyszłym

roku i być może o to radnemu Pyziakowi chodziło. Skarbnik powiedziała, że chce się też odnieść do

kwestii zadłużenia. Radny Pyziak sam wspomniał, że jest radnym od wielu lat, więc musi też radny

wiedzieć jakie było zadłużenie w poprzednich latach.  Zadłużenie na koniec roku 2010 było na

poziomie 27%, a sam budżet Miasta był na poziomie 210, 215 milionów złotych, więc zadłużenie

było  porównywalne,  a  biorąc  pod  uwagę  fakt,  że  w  tym  roku  było  bardzo  dużo  środków

zewnętrznych, to ten budżet się sam broni. Odnosząc się do dochodów majątkowych ze sprzedaży

majątku, Skarbnik powiedziała, że pokazywała na slajdach jaka jest tendencja w odniesieniu do

roku 2013 i wyjaśniła, że wartość dochodów z tego tytułu jest na stabilnym poziomie. Skarbnik

dodała, że jeśli będziemy wiedzieli, że realizacja dochodów z tego tytułu może być zagrożona, to po

analizie będziemy Radzie przedkładać niezbędne korekty.

Prezydent Piotr Głowski powiedział, odnosząc się do wypowiedzi radnego Zbigniewa Pyziaka, że

warto przypomnieć, iż w czasie, kiedy mówiliśmy o rozwoju strefy przemysłowej radny Pyziak

chyba wstrzymał się w głosowaniach od głosu twierdząc, że wyrzucamy pieniądze w błoto i dzisiaj

chyba warto by było uderzyć się w piersi i powiedzieć, że to były dobre decyzje, bo dzisiaj widzimy

efekty  tamtych  decyzji.  Prezydent  podkreślił,  że  to  nie  jest  budżet  wyborczy,  to  jest  budżet

wypracowany przez lata. Gdybyśmy chcieli zrobić budżet wyborczy – dodał prezydent Głowski –

to by nie było problemu, bo mamy możliwości, ale mamy wyobraźnię i wiemy, że po roku 2019,

kiedy  zostanie  rozliczony  pierwszy  etap  perspektywy  unijnej  dla  Polski,  będą  miały  miejsce
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przesunięcia środków. W poprzednim rozdaniu, jako Wielkopolska, dostaliśmy premię jako region

i  teraz  też  tak  będzie.  Wydajemy pieniądze  lepiej  niż  reszta  kraju.  My jesteśmy przygotowani

dokumentacyjnie i finansowo, żeby od 2019 roku robić kolejne wielkie inwestycje.

Radny  Paweł  Dahlke powiedział,  że  przedstawiony  budżet  jest  bardzo  ambitny,  z  wieloma

inwestycjami. Radny powiedział, że prosi o zwrócenie uwagi na to, aby w natłoku zadań, terminów

i dokumentów nie zeszło na drugi plan to, co jest najważniejsze. Chodzi o to, aby pamiętać, że

wszystkie te inwestycje mają czemuś służyć. Chodzi o to, aby publiczne pieniądze były wydane jak

najlepiej. Radny Dahlke powiedział, że odnosi się do kwestii konsultacji społecznych. Ważne jest,

aby w tym zakresie robić nie tylko to, czego wymaga prawo, ale, aby udało się też pracownikom

znaleźć  czas  na  to,  by  konsultować  poszczególne  projekty  z  różnymi  środowiskami.  Radny

wyjaśnił, że ma na myśli np. temat ścieżek rowerowych i konsultacji w tej sprawie. Odnosząc się do

kwestii  budżetu  obywatelskiego,  radny  Dahlke  powiedział,  że  nie  do  końca  odpowiada  mu

stosowana formuła. Inwestycje, które były pokazane w przedstawianej przez Skarbnik prezentacji

jako główne w ramach budżetu obywatelskiego, to np. obiekty sportowe przy szkole podstawowej,

plac  zabaw  przy  przedszkolu,  chodnik  czy  droga  –  a  to  są  inwestycje,  które  Miasto  powinno

wykonywać bez  względu na budżet  obywatelski,  ewentualnie  pytając  mieszkańców o to,  która

inwestycja jest dla nich w danym momencie ważniejsza. Natomiast budżet obywatelski powinien

być  „festiwalem pomysłów  mieszkańców”,  pomysłów  dotyczących  zadań,  które  nie  należą  do

podstawowych  elementów  inwestycyjnych  Miasta.  Radny  Paweł  Dahlke  podkreślił,  że  to  jest

ambitny budżet i życzy, wszystkim zaangażowanym w proces realizacyjny, jego wykonania oraz

dodał, że zagłosuje za przyjęciem budżetu.

Przewodniczący Rady Miasta Piły podziękował radnemu Dahlke za opinię i życzenia.

Prezydent  Piotr  Głowski powiedział,  że  od  lat  Urząd  prowadzi  konsultacje  –  nie  tylko  te

obowiązkowe  i  prowadzi  je  na  każdym  etapie  prac  nad  danym  tematem.  Formuła  budżetu

obywatelskiego wydaje się najbardziej słuszna, bo to mieszkańcy decydują o tym, co i w jakiej

kolejności  ma  być  robione.  Prezydent  powiedział,  że  sam był  zdziwiony  jak  wiele  projektów

dotyczy  spraw  najbardziej  podstawowych,  ale  ponad  90%  zadań  dotyczy  kwestii  najbardziej

przyziemnych i trudno wymagać, żebyśmy zmuszali mieszkańców do innych postaw. Odnosząc się

do  pytania  radnego  Pawła  Jarczaka,  dotyczącego  ul  Bydgoskiej,  Prezydent  powiedział,  że

priorytetowe w przypadku prowadzonych przez nas projektów jest dofinansowanie i będziemy się

starali dokończyć zadanie dotyczące ul. Bydgoskiej, a jednocześnie, by zrobić to za jak najmniejsze

pieniądze.
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Radna Wioletta  Stalęga powiedziała,  że  prosi  o  pilnowanie  terminów przeprowadzania  zadań

w ramach budżetu obywatelskiego – chodzi o to, aby to nie był okres wakacyjny. Radna dodała, że

prosi też o zlikwidowanie z formularza pola, w którym dodaje się sumę cyfr numeru PESEL, bo to

powoduje, że duża liczba głosów jest odrzucana, a to jest marnowanie głosów mieszkańców.

Prezydent Piotr Głowski powiedział, że jeśli chodzi o termin wykonywania zadań, to jeśli będzie

taka możliwość, to jest to kwestia do rozważenia. Natomiast Prezydent nie zgadza się z kwestią

dotyczącą usunięcia pola, o którym mówiła radna Stalęga, bo zdaniem Prezydenta – nie jest to duże

utrudnienie. Prezydent dodał, że nie możemy dopuścić do sytuacji, kiedy ktoś będzie głosował 100

razy.

Radny Paweł Dahlke powiedział, odnosząc się do budżetu obywatelskiego i komisji społecznej,

która  zajmowała  się  zgłoszonymi  projektami,  że  nie  pamięta,  żeby  Rada  Miasta  czy  Rady

Osiedlowe kierowały kogoś do tej komisji – a to by była prawdziwa komisja społeczna.

Bartosz Mirowski, główny specjalista w Biurze Prezydenta Miasta Piły powiedział, odnosząc

się  do  komisji  społecznej  liczącej  głosy,  że  jeszcze  w  trakcie  ubiegłorocznego  głosowania

zarządzeniem Prezydenta został ogłoszony nabór do tej komisji. W pracach tej komisji brali udział

członkowie Rady Osiedla Górne i chyba osiedli Staszyce i Koszyce, ale też osoby z zewnątrz. Te

osoby przychodziły  do  Urzędu o ustalonych godzinach i  wpisywały  do systemu internetowego

głosy z kart dostarczonych do Urzędu.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  –  21  głosami  „za”-  uchwała  nr  XLIVI/600/17  stanowi

załącznik do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Piły ogłosił  przerwę.  Przewodniczący poprosił  na scenę ks.  dra

Ryszarda Ryngwelskiego, dziekana Dekanatu Pilskiego oraz Prezydenta Miasta Piły.

Przerwa w obradach.

W przerwie obrad nastąpiło przekazanie życzeń świąteczno – noworocznych i wystąpiły dzieci

ze Szkoły Podstawowej nr 11 im. Królowej Jadwigi w Pile.

Wznowienie obrad.
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Ad 6.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  uchwały  budżetowej  na  2018  r.  -  druk  nr  843.

Autopoprawka - druk nr 868. Opinia RIO - druk nr 864.

Projekt uchwały przedstawiła Ewelina Ślugajska, skarbnik Gminy Piła.

Małgorzata  Karwacka,  wiceprzewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta

poinformowała, że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  –  20  głosami  „za”-  uchwała  nr  XLIVI/601/17  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 7.

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu niezrealizowanych kwot wydatków zamieszczonych

w budżecie Miasta Piły na 2017 rok, które nie wygasają z upływem roku budżetowego przedstawiła

Ewelina Ślugajska, skarbnik Gminy Piła.

Lucjan Szutkowski,  przewodniczący Komisji  Budżetu i  Rozwoju Miasta powiedział,  że  ten

projekt uchwały nie był omawiany i opiniowany przez komisję.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  –  17  głosami  „za”-  uchwała  nr  XLIVI/602/17  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 8.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  uchwały  budżetowej  na  2017  rok.

Autopoprawka.

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawiła Ewelina Ślugajska, skarbnik Gminy Piła.
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Lucjan  Szutkowski,  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  –  19  głosami  „za”-  uchwała  nr  XLIVI/603/17  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 9.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wniesienia skargi na zarządzenie zastępcze Wojewody

Wielkopolskiego  przedstawiła  Julita  Grzegrzółka,  dyrektor  Wydziału  Gospodarki

Nieruchomościami.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  17  głosami  „za”,  przy  1  głosie  „wstrzymującym  się”-  uchwała  nr

XLIVI/604/17 stanowi załącznik do protokołu.

Ad 10.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie planu pracy Rady Miasta Piły na 2018 rok omówił

Przewodniczący Rady Miasta Piły.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  –  19  głosami  „za”-  uchwała  nr  XLIVI/605/17  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 11.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady

Miasta  Piły  na  2018  rok  omówił  Paweł  Dahlke,  przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Rady

Miasta Piły.
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Jacek  Bogusławski,  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej powiedział,  że  Komisja

Gospodarki Miejskiej ma zapisaną w planie pracy w maju wizytę w ośrodku „Płotki” i zapytał, czy,

w związku z tym, że wybiera się tam też Komisja Rewizyjna, to możliwe by było zorganizowanie

wspólnego posiedzenia wyjazdowego z Komisją Rewizyjną,

Radny Paweł Dahlke, przewodniczący Komisji Rewizyjnej powiedział, że Komisja Rewizyjna

będzie głównie analizować dokumenty, ale dodał, że nie widzi przeszkód, aby w podsumowującym

kontrolę posiedzeniu na terenie ośrodka „Płotki” wzięła też udział Komisja Gospodarki Miejskiej.

Radny Paweł Jarczak zapytał, czy z formalnego punktu widzenia posiedzenia Komisji Rewizyjnej

i Komisji Gospodarki Miejskiej mogą się odbywać wspólnie.

Bożena  Krutulska-Góral,  radca  prawny  Urzędu  Miasta  Piły powiedziała,  że  nie  ma

przeciwwskazań.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  –  19  głosami  „za”-  uchwała  nr  XLIVI/606/17  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 12.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania

Problemów Alkoholowych w Pile na rok 2018 przedstawiła  Ewa Hołubiec,  dyrektor Ośrodka

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Pile.

Dyrektor Hołubiec powiedziała,  że  z  uwagi  na  to,  że  od  dziś  obowiązują  zmiany  w ustawie

o samorządzie gminnym prosi o wprowadzenie autopoprawki polegającej na tym, aby w drugiej

linijce,  po  zakończonym  nawiasie,  a  przed  wyrazem  „oraz”  dodać  zapis  „z  późniejszymi

zmianami”.

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Rafał  Zdzierela,  przewodniczący  Rady  Miasta  Piły poprosił  dyrektor  Ewę  Hołubiec

o  skomentowanie  danych  zawartych  w  zestawieniu,  z  których  wynika,  że  w  badanym okresie
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zmniejsza się zarówno liczba rodzin objętych pomocą społeczną jak i  liczba rodzin,  w których

jednym z powodów przyznania pomocy społecznej była przemoc.

Dyrektor Ewa Hołubiec powiedziała, że jest to także wynik dobrej pracy Ośrodka Profilaktyki

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Pile.

Głosowanie:

Radni podjęli  uchwałę 18 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw”- uchwała nr XLIVI/607/17

stanowi załącznik do protokołu.

Ad 13.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie w roku 2018 pomocy

finansowej  dla  samorządu  Województwa  Wielkopolskiego  na  zadanie  w  zakresie  obsługi

bibliotecznej omówił Sebastian Dzikowski, dyrektor Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu.

Dyrektor Sebastian Dzikowski powiedział, że prosi też o wprowadzenie autopoprawki związanej

z  podstawą  prawną  –  chodzi  o  dopisanie  po  pozycji  1875  sformułowania  „z  późniejszymi

zmianami”.

Lucjan Szutkowski,  przewodniczący Komisji  Spraw Społecznych poinformował,  że  komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  -  19  głosami  „za”-  uchwała  nr  XLIVI/608/17  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 14.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy rzeczowej przez

Gminę Piła na rzecz Samorządu Województwa Wielkopolskiego w 2018 r. przedstawił Jerzy Mac,

dyrektor Zarządu Dróg i Zieleni w Pile.
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Dyrektor  Jerzy  Mac  zgłosił  autopoprawkę.  Dyrektor  wyjaśnił,  że  podobnie  jak  referujący

przedstawiający projekty uchwał przed nim prosi o dopisanie do podstawy prawnej sformułowania

„z późniejszymi zmianami”.

Jacek Bogusławski, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Radny Włodzimierz Bystrzycki powiedział, że w Pile bardzo się dba o pasy zieleni znajdujące się

przy drogach, ale można zauważyć, że w niektórych miejscach ludzie robią sobie parkingi z tych

pasów zieleni – i nikt na to nie zwraca uwagi.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  -  19  głosami  „za”-  uchwała  nr  XLIVI/609/17  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 15.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIV/406/05 Rady Miasta Piły

z dnia 31 maja 2005 r. w sprawie wysokości opłat za usługi przewozowe świadczone przez Miejski

Zakład  Komunikacji  Spółkę  z  ograniczoną  odpowiedzialnością  w  Pile  omówiła  Lidia  Plewa,

zastępca dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej.

Dyrektor Lidia Plewa powiedziała, że, podobnie jak przedmówcy, wnosi autopoprawkę dotyczącą

publikatora  –  chodzi  o  dopisanie  sformułowania  „z  późniejszymi  zmianami”.  Poza  tym

w paragrafie 1 znajduje się zapis, że „dodaje się ust. 7 w brzemieniu”, a powinno być „dodaje się

ust. 7 w brzmieniu”.

Jacek Bogusławski, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Radny Paweł Jarczak powiedział, że jak rozumie, zmiana wprowadza bilet dobowy i zapytał, czy

dysponujemy jakimiś danymi, które wskazują na to, że jest zapotrzebowanie na taką usługę.

Dyrektor Lidia Plewa powiedziała, że o odpowiedź poprosi Prezesa MZK Piła Sp. z o. o.
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Tadeusz Majewski, prezes MZK Piła Sp. z o. o. powiedział, że oferty są dobierane indywidualnie

do potrzeb mieszkańców danego miasta. W ofercie pilskiego MZK takiej usługi do tej pory nie

było, a trafiały do nas sygnały wskazujące na potrzebę wprowadzenia takiej możliwości, takiego

rodzaju biletu.

Radna Wioletta Stalęga zapytała, czy ten rodzaj biletu będzie też można kupić w autobusie.

Prezes  Majewski odpowiedział,  że  bilet  dobowy  będzie  dostępny  we  wszystkich  punktach

dystrybucji biletów, a więc także w każdym autobusie.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  -  19  głosami  „za”-  uchwała  nr  XLIVI/610/17  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 16.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości

oraz  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia  umów  przedstawiła  Julita

Grzegrzółka, dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Jacek Bogusławski, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  -  18  głosami  „za”-  uchwała  nr  XLIVI/611/17  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 17.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie nieruchomości oraz

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów przedstawiła Julita Grzegrzółka,

dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.
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Jacek Bogusławski, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  -  17  głosami  „za”-  uchwała  nr  XLIVI/612/17  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 18.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku

przetargowego trybu zawarcia umów najmu przedstawiła Julita Grzegrzółka, dyrektor Wydziału

Gospodarki Nieruchomościami.

Jacek Bogusławski, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  -  17  głosami  „za”-  uchwała  nr  XLIVI/613/17  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 19.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu

nieruchomości zabudowanej garażem, położonej przy ul. Kaczorskiej w Pile przedstawiła  Julita

Grzegrzółka, dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Jacek Bogusławski, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  -  17  głosami  „za”-  uchwała  nr  XLIVI/614/17  stanowi

załącznik do protokołu.
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Ad 20.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do zasobu Gminy Piła

prawa  użytkowania  wieczystego  nieruchomości  gruntowej  przedstawiła  Julita  Grzegrzółka,

dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Jacek Bogusławski, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  -  17  głosami  „za”-  uchwała  nr  XLIVI/615/17  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 21.

Projekt  uchwały  Rady Miasta  Piły  w sprawie nadania nazwy drodze  wewnętrznej  przedstawiła

Julita Grzegrzółka, dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Dyrektor  Grzegrzółka powiedziała,  że  zgłasza  autopoprawki  do  tego  projektu  uchwały.  Do

Dziennika  Ustaw z  2017  r.  poz.  1875 Dyrektor  prosi  o  dodanie  pozycji  2232,  a  w paragrafie

1  Dyrektor  prosi  o  zastąpienie  wyrażenia  „drodze  wewnętrznej’  sformułowaniem  „ulicy”  –

podobnie w tytule uchwały oraz w uzasadnieniu.

Jacek Bogusławski, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej powiedział, że komisja nie

omawiała tego projektu uchwały.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  -  15  głosami  „za”-  uchwała  nr  XLIVI/616/17  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 22.
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Projekt  uchwały Rady Miasta  Piły  w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Gminnego

programu  rewitalizacji  dla  miasta  Piły  omówiła  Teresa  Jakubowska,  zastępca  dyrektora

Wydziału Rozwoju i Funduszy Europejskich.

Radny Marek Toboła powiedział, że rozumie, iż w gminnym programie mamy zapisane pewne

projekty i występujemy o dofinansowanie.

Dyrektor Jakubowska powiedziała, że do gminnego programu rewitalizacji poszczególne projekty

zgłaszały  konkretne  podmioty  i  te  podmioty  mogą  wystąpić  o  dofinansowanie  swojego

przedsięwzięcia do Urzędu Marszałkowskiego albo w ramach jakiegokolwiek innego konkursu.

Przewodniczący Rady Miasta Piły powiedział, że jeśli obrady śledzą przedstawiciele wspólnot,

podmioty  gospodarcze,  które  odpowiedziały  na  sygnały  z  Urzędu  dotyczące  wpisania  ich

nieruchomości na listę objętą rewitalizacją, to ważne jest, aby pamiętać, że pojawienie się w tym

programie  z  konkretną  nazwą  nieruchomości  jest  warunkiem  koniecznym,  żeby  uzyskać

dofinansowanie  ze  źródeł  zewnętrznych.  Warto  mieć  świadomość  –  dodał  przewodniczący

Zdzierela  –  że  od  końca  tego  roku,  bodajże  od  29  grudnia,  w  ramach  Wielkopolskiego

Regionalnego  Programu  Operacyjnego  Poddziałania  9.2.1  będzie  można  ubiegać  się

o dofinansowanie, a termin naboru wniosków kończy się z upływem marca.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  -  17  głosami  „za”-  uchwała  nr  XLIVI/617/17  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 23.

Projekt  uchwały  Rady Miasta  Piły  w sprawie  odwołania  przedstawiciela  Gminy Miejskiej  Piła

w Zgromadzeniu Związku Międzygminnego "Pilski Region Gospodarki Odpadami Komunalnymi"

przedstawił Bogdan Kopeć, kierownik Biura Nadzoru Właścicielskiego.

Kierownik Bogdan Kopeć powiedział,  że  prosi  o  uwzględnienie  przywoływanej  już  poprawki

w podstawie prawnej tego projektu uchwały jak i następnego.
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Przewodniczący Rady Miasta Piły powiedział, że chciałby w imieniu wszystkich podziękować

Pani  Elżbiecie  Sieg  za  dotychczasowe  zaangażowanie  w  reprezentowanie  naszej  społeczności

w Związku.

Radny Jacek Bogusławski powiedział, że w przerwie obrad był w siedzibie Związku i miał okazję

przekonać się, że Pani Elżbieta Sieg rozpoczęła już pracę.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  16  głosami  „za”,  przy  1  głosie  „wstrzymującym  się”-  uchwała  nr

XLIVI/618/17 stanowi załącznik do protokołu.

Ad 24.

Projekt  uchwały  Rady Miasta  Piły  w sprawie  powołania  przedstawiciela  Gminy Miejskiej  Piła

w Zgromadzeniu Związku Międzygminnego "Pilski Region Gospodarki Odpadami Komunalnymi

przedstawił Bogdan Kopeć, kierownik Biura Nadzoru Właścicielskiego.

Kierownik Bogdan Kopeć powiedział,  że  prosi  o  uwzględnienie  przywoływanej  już  poprawki

w podstawie prawnej także tego projektu uchwały.

Rafał Zdzierela, przewodniczący Rady Miasta Piły poprosił o zgłaszanie kandydatur.

Radny Jacek Bogusławski zgłosił kandydaturę Pani Katarzyny Paczyńskiej.

Przewodniczący Rady Miasta Piły zapytał, czy Pani Paczyńska wyraża zgodę.

Pani Katarzyna Paczyńska wyraziła zgodę.

Przewodniczący Rady Miasta Piły, w związku z brakiem innych kandydatur, zarządził głosowanie

ws. zamknięcia listy kandydatów.

Głosowanie ws. zamknięcia listy kandydatów:

Radni przyjęli wniosek jednogłośnie – 15 głosami „za”.
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Głosowanie ws. kandydatury Pani Katarzyny Paczyńskiej:

Radni przyjęli kandydaturę 16 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  16  głosami  „za”,  przy  1  głosie  „wstrzymującym  się”-  uchwała  nr

XLIVI/619/17 stanowi załącznik do protokołu.

Ad 25.

Przedłożenie planów pracy stałych Komisji Rady Miasta Piły na 2018 rok.

Włodzimierz Bystrzycki, przewodniczący Komisji Spraw Społecznych przedstawił plan pracy

Komisji Spraw Społecznych na rok 2018.

Lucjan Szutkowski, przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta przedstawił plan pracy

Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta na rok 2018.

Jacek  Bogusławski,  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej przedstawił  plan  pracy

Komisji Gospodarki Miejskiej na rok 2018.

Plany pracy komisji stanowią załączniki do protokołu.

Ad 26.

Informacja w sprawie interpelacji i zapytań.

Nie było zgłoszeń w tym punkcie porządku obrad.

Ad 27.

Wolne głosy, wnioski i informacje.

Radny  Włodzimierz  Bystrzycki powiedział,  że  w  ostatnim  wydaniu  Tygodnika  Pilskiego

przeczytał,  że  dwie firmy starają  się o prowadzenie pilskiego schroniska dla  zwierząt.  Komisja
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Spraw  Społecznych  zajmowała  się  sprawą  schroniska  i  nie  stwierdziła  nieprawidłowości

związanych z  jego prowadzeniem.  Przewodniczący powiedział,  że  wszyscy kochamy zwierzęta

i  wszystkim  nam  zależy  na  ich  dobrym  losie.  Ogłoszony  został  przetarg  nieograniczony  na

realizację zadań związanych z kwestią bezdomnych zwierząt na rok 2018. Gmina przekazuje środki

na realizację powyższych zadań, ale nie daje nic poza tym - nie dajemy obiektów, bo te nie są

nasze.  Komisji  Spraw  Społecznych  bardzo  zależy  na  tym,  aby  konkurs  wygrała  firma,  która

poprowadzi dalej schronisko, bez dalszych bojów. Radny Włodzimierz Bystrzycki powiedział, że

chce poruszyć jeszcze jedną kwestię. Radny powiedział, że każdy lekarz rodzinny, lekarz pediatra -

ma na dany rok program szczepień dzieci - są w nim wyszczególnione szczepienia obowiązkowe.

Są  też  szczepienia  odpłatne  –  np.:  szczepienie  przeciwko  pneumokokom,  rotawirusom,  grypie,

wirusowi  brodawczaka  ludzkiego,  WZW  typu  A  i  przeciwko  zapaleniu  opon  mózgowych

przenoszonemu  przez  kleszcze.  Radny  Bystrzycki  powiedział,  że  na  pewno  będzie  akceptacja

Prezydenta  dla  opracowywania  koncepcji  finansowania  szczepień  przeciwko  rotawirusom,

meningokokom, przeciwko zapaleniu opon mózgowych przenoszonemu przez kleszcze i  grypie.

Kiedy  te  szczepienia  będą  opracowane,  może  wspólnie  z  innymi  powiatami,  chcielibyśmy  je

wprowadzić.

Radna  Wioletta  Stalęga powiedziała,  że  chciałaby  przekazać  sprawę  zgłoszoną  przez

mieszkańców. Chodzi o palenie papierosów na terenie wiat przystankowych. Radna zapytała, czy

można  na  wiatach  przystankowych  umieścić  zakaz  palenia  papierosów.  Radna  powiedziała,  że

chciałaby też pogratulować Pani Kindze Rz. i Pani Anecie D. w związku z rozpoczętą w Pile akcją

pn. “Wymiana ciepła”.  Panie postawiły w trzech miejscach w Pile wieszaki,  na których można

wieszać zbędną ciepłą odzież, z której mogą korzystać potrzebujący. Radna Stalęga zaprosiła też

wszystkich  do  wzięcia  udziału  w Orszaku Trzech Króli,  który  odbędzie  się  w Pile  6  stycznia.

7 stycznia o godz. 19.00 w kościele pw. Świętej Rodziny odbędzie się koncert kolęd i pastorałek, na

który radna również wszystkich zaprasza.

Przewodniczący  Rady  Miasta  Piły także  zaprosił  wszystkich  do  wzięcia  udziału  w  Orszaku

Trzech Króli.

Ad 28.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  działalność  dyrektora

Publicznego Przedszkola Nr xx xxx xxx xxxx xxxxx xx* 64-920 Piła - druk nr 853.
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Rafał  Zdzierela,  przewodniczący  Rady  Miasta  Piły powiedział,  że  w tym punkcie  zarządza

wyłączenie  jawności  obrad.  Zgodnie  z  art.  11b  ustawy  o  samorządzie  gminnym  ograniczenia

jawności  mogą  wynikać  wyłącznie  z  ustaw.  To  ograniczenie  wynika  z  ustawy  o  dostępie  do

informacji publicznej i ustawy o ochronie danych osobowych.

Przewodniczący poprosił wszystkich o opuszczenie sali. Dodał, że pozostać mogą radni, skarżący,

dyrektor przedszkola, prezydent, prezentujący projekt uchwały, radca prawny oraz protokolant.

Ta część obrad została utajniona.

Po utajnionej części zawierającej dyskusję, Przewodniczący wznowił jawność obrad.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę 14 głosami “za”,  przy 3 głosach “wstrzymujących się”-  uchwała nr

XLIVI/620/17 stanowi załącznik do protokołu.

* Anonimizacja danych osobowych na podstawie art. 5 ust. 1 ustawy z dnia 6 września 2001 r.

o  dostępie  do informacji  publicznej  (Dz.  U.  z  2016 r.,poz.  1764 z  późn.  zm.)  oraz  art.  36 ust.

1 ustawy z dnia 29 sierpnia 1997 r. o ochronie danych osobowych (Dz. U. z 2016 r. poz. 922)

Ad 29.

Zamknięcie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Rafał Zdzierela, przewodniczący Rady Miasta

Piły zakończył obrady XLVI sesji Rady Miasta Piły.

Protokół sporządziła: Przewodniczący Rady Miasta Piły

(-) Małgorzata Leśniak (-) Rafał Zdzierela
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